
PAKS VÁROS ÖNKORMÁNYZATA
KÉPVISELŐ-TESTÜLETE

Szám: 7/2020.

JEGYZŐKÖNYV

Kászült: Pakson, Paks Város Önkormányzata Képviselő-testülete 2020. október 7-én
(szerdán) 14:07 órai kezdettel megtartott üléséről

Az ülós helye: Városháza földszinti nagyterme

Jelen vannak: Szabó Péter polgármester
Szántó Zoltán alpolgármester
Leber Ferenc alpolgármester
Barnabás István
Heringes Anita
Horváth Zoltán
Kudorné Szanyi Katalin
Mezősi Árpád
Pálmai Klára
Spiesz József
Szabó Ferenc
Ulbeit Sándor (12 fő képviselő) és

Dr. Blazsek Balázs címzetes főjegyző
Dr. Glöck[er Ferenc aljegyző

A kópvisető-testület üLásáre mezhívottak ás meEielentek:

Dr. Sátor Vera Hatósági Osztályvezetője
Debreceniné Polgár Eszter Intézményfenntartó Csoport vezetője
Keresztes Éva Pénzügyi Osztály vezetője
Misóczki Anikó Pályázati Osztály vezetője
Tomolik Gabriella Jegyzői Titkársági Csoport vezetője
Hofmann Zoltánné minőségügyi megbízott

Szabó Páter polzármester: Köszönti a képviselő-testület ülésén megjelenteket. Jelenléti
ív alapján megállapítja, hogy a 12 fős testüLetből 12 fő megjelent, így a képviselő-testület
határozatképes, az ülést megnyitja

I. Napirend etfo~adása eLőtt:

1. Beszámoló a Lejárt határidejű határozatok vágrehajtásáról
Előadó: Szabó Péter polgármester
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Kérd4s, hozzászólás nem hangzott eL.

Szabó P~ter: Szavazásra bocsátja az írásos beszámoló elfogadását.
A képviselő-testület a beszámolót — egyhangúlag, .12 igen szavazattal - elfogadta és az alábbi
hatórozatot hozta:

193/2020. (X. 7.) határozat:

Paks Város Önkormányzata KépviseLő-testülete a lejárt határidejű 45/2020.
(III. 11.) Kt. számú határozat, a 148/2020. (VI. 17.), a 150/2020. (VI. 17.), a
155/2020. (VI. 29.), a 156/2020. (VI. 29.), a 157/2020. (VI. 29.), a 158/2020. (VI.
29.), a 159/2020. (VI. 29.), a 160/2020. (VI. 29.), a 161/2020. (VI. 29.), a 163/2020.
(VII. 31.), a 164/2020. (VII. 31.), a 165/2020. (VII. 31.), a 166/2020. (VII. 31.), a
167/2020. (VII. 31.), a 168/2020. (VII. 31.), a 169/2020. (VII. 31.), a 170/2020. (VII.
31.), a 175/2020. (IX. 9.), a 176/2020. (IX. 9.), a 177/2020. (IX. 9.), a 178/2020. (IX.
9.), a 179/2020. (IX. 9.), a 181/2020. (IX. 9.), a 182/2020. (IX. 9.), a 183/2020. (IX.
9.), a 184/2020. (IX. 9.), a 186/2020. (IX. 9.), a 187/2020. (IX. 9.), a 188/2020. (IX.
9.), a 190/2020. (IX. 9.) határozatok végrehajtásáról szóló beszámolót
elfogadj.

2. Kárdós, interpelláció, közórdekű bejelentós:

Heringes Anita: Azt gondolja Paks városa minden szempontból kiemelt település. Az
egészségügyi ellátás szempontjából mindenképpen annak kell lennie. Mindannyiuk, az
egész Magyarország számára fontos, hogy Pakson zökkenőmentesen menjen a munka és
mindenki egészségesen élje a mindennapjait. Éppen ezért a városban senki nem örül az
egészségügyi dolgozók átvezénylésének, így azt gondolja, hogy a testület egyik tagja sem. A
hírekből tudták meg, hogy 1 orvost, 5 segédápolót, 4 szakasszisztenst irányítottak át Paksról
a Tolna Megyei Balassa János Kórházba. Korlátozásokat kellett bevezetni a labor
szakrendelésen, ahol naponta mostantól csak 50 főt tudnak ellátni. Ez azt gondolja, hogy
komoly várólistát fog eredményezni. Hiszen aki évente egyszer legalább jár arra az
egészségügyi szűrésen, az látja, hogy naponta 150-nél több ember is kap sorszámot. Így
biztos, hogy komoly várólista és sor fok kialakulni. Belgyógyászati ellátás pedig megszűnt
Pakson a doktornő átvezénylésével. Abban egyetértenek, hogy az egészségügyi
válsághelyzet felszámolása fontos kérdés. De a Paksi Atomerőmű működése és az itt élő
emberek egészségügyi helyzete is nagyon fontos kérdés, mindegy, hogy erőműves vagy
nem erőműves emberről beszélnek. Polgármester úr, keressék meg közösen azt a
lehetőséget, hogy Paks ebből a szempontból is kiemelt térséggé válhasson és az ellátási
területről ne Lehessen elvezényelni egészségügyi dolgozót. Forduljanak közösen a Tolna
Megyei Kormányhivatalhoz ebben a kérdésben, mondják ki azt, hogy Paksról nem
vezényelhető el egy egészségügyi dolgozó sem a város biztonsága érdekében és az energia
biztonság érdekében. Egyetért-e polgármester úr, hogy tudnak-e közösen fordulni a
Kormányhivatalhoz ebben a mindnyájukat érintő kérdésben? Várja válaszát.

Szabó Páter: Dr. Bodnár Imre főigazgató úrral heti szinten három alkalommal találkoznak
itt nála, vagy adott esetben a Gyógyászati Központban. És köszönti is dr. Bodnár Imre
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főigazgató Urat, aki most érkezett meg. Tehát heti szinten három alkalommal
mindenféleképpen találkoznak főigazgató úrral és folyamatosan egyeztetnek
természetesen a város egészségügyi állapotát illetően. Va[óban nagyon fontos az, hogy a
Paks! Gyógyászati Központban egyrészt az egészségügyi alapellátás, aki hozzájuk tartozik,
háziorvos, illetve maga a ~zakellátás is zökkenőmentes legyen. Azt gondolja, hogy már
tavasz óta, amióta a koronavírus járvány sajnos felütötte a fejét Magyarországon is és hát
most az ősz folyamán már Pakson is, a Paksi járásban is, ezen belül természetesen Pakson
is. Azt gondolja, hogy azóta mindenféleképpen csak pozitív hírekkel tud beszámolni azt
illetően, hogy az egészségügyi ellátás Pakson ő azt gondolja, hogy zökkenőmentes. Mondja
még egyszer annak ellenére, hogy az egészségügyi dolgozók terheltsége természetesen az
elmúlt időszakban megnövekedett. De ennek ellenére megfelelő színvonalon megfelelő
eliátást tudnak biztosítani a paksi lakosok számára is. És ezúton szeretne számukra
természetesen köszönetet mondani most is, mint már tette ezt oly sokszor. Úgyhogy igen,
ők is ismerik azt a kormányrendeletet, amely ezt a fajta védekezést írja elő az egész ország
számára. Nekik is természetesen Paks a legfontosabb. A paksi lakosok számukra a
legfontosabbak. Hogy az ő ellátásukat meg tudják oldani, illetve természetesen a Paks
környezetébe tartozó településeket is ide sorolhatja, hiszen a Gyógyászati Központ ellátási
körzetébe tartoznakezek a települések is. Való igaz, amit itt képviselő asszony megállapított
az első pár bekezdésben, gondolatban. Ezek tényszerűek, így van. Jól értesültek ebben a
tekintetben. Azt még hozzátenné az egészségügyi ellátás nyomon követéséhez, hogy
szintén hetente többször tart konzultációt a tiszti főorvos asszonnyal, a járási tiszti főorvos
asszonnyal. Úgyhogy azt gbndolja, hogy ebben a tekintetben felkészültek. Arra a kérésére
pedig, hogyvizsgáljákmegközösen annaka lehetőségét, hogy kiemelttérséggéváljon Paks
városa és ellátási területe, illetve hogy forduljanak közösen a Tolna Megyei
Kormányhivatalhoz ebben a kérdésben, és mondják ki azt, hogy Paksról nem vezényelhető
el egészségügyi dolgozó mindannyiuk biztonsága érdekében, ennek a lehetőségét
mindenféleképpen megvizsgálják és értesíteni fogja képviselő asszonyt a 30 napos
határidőn belül. Nem fogja megvárni természetesen a 30 napos válaszadási lehetőséget, de
meg kell vizsgálnia annak a lehetőségét, hogy ennek milyen jogi lehetőségei vannak az
imént említett kérésének.

II. Napirend elfogad~sa:

Szabó Páter: A kiküldött meghívóban jelzett napirend tárgyalását javasolja azzal a
módosítással, hogy vegyék fel a napirendre 12.1. számmal a „Központi tér/központi park
közterület elnevezése”, 12.2. számmal „A 2. számú házi gyermekorvosi körzet ellátása”, és
12.3. számmal az „Együttműködési megállapodás jóváhagyása az Óvodai Pályaépítési Program
megvalósításához” című napirendi pontot.

Kárdás, hozzászóL~s nem hangzott el.

Szabó Páter: Szavazásra bocsátja a napirend elfogadását.
A képviselő-testület - egyhangúlag, 12 igen szavazattal - elfogadta az alóbbi napirendet:

Napirend:
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1. Közalapítványok ás alapítványok kuratóriumának beszámolója
Előadó: Csajági Sándor a „Vak Bottyán Tehetséggondozó Köza[apítvány”,

C. Szabóné Kocsiczki Ilona a „Felsőfokú Tanulmányok Szociális Támogatása
Pakson” Közalapítvány,

L . . .. . . . .. „ .. .. .1
Feil Jozsef a „Paks es Kornyeke Menteseert Kozalapitvany,
Dávid József a „Tehetséges Paksi Fiatalokért Alapítvány”,
Kisz[ Károly a „Paksi Duna-partért” Közalapítvány,
Dr. Blazsek Balázs címzetes főjegyző

2. A lakások ás helyiségek bérletéről szóló 5/2015. (11.13.) önkormányzati rendelet
módosítása
Előadó: Szabó Péter po[gármester
Véleményező: Humánpolitikai Bizottság, Jogi, Ügyrendi és Pénzügyi Bizottság

3. DC Dunakom Városfejlesztési és Szolgáltató Zrt. 2019. évi beszámoló ás 2020. évi
üzleti terv ás annak módosítása elfogadása
Előadó: Szabó Péter polgármester
Véleményező: Gazdasági Bizottság

4. DC Dunakom Városfejlesztési ás Szolgáltató Zrt. SZMSZ módosításának
ismertetése
Előadó: Szabó Péter polgármester
Véleményező: Jogi, Ügyrendi és Pénzügyi Bizottság, Gazdasági Bizottság

5. Paks Város Önkormányzata 2020.évi közbeszerzési tervének módosítása
Előadó: Szabó Péter polgármester
Véleményező: Gazdasági Bizottság

6. Munkacsoport kijelölése a helyi közösségi közlekedés ellátásához
Előadó: Szabó Péter polgármester

7. „6237 jelű M6 autópálya -6. sz. főút közötti paksi összekötő út” elnevezésű terv
tárgyalása
Előadó: Szabó Péter polgármester
Véleményező: Városépítő Bizottság

8. Általános iskolai felvételi körzetek véleményezése
Előadó: Szabó Péter polgármester
Véleményező: Humánpolitikai Bizottság

9. A 2020. évi igazgatási szünet elrendelése
Előadó: Szabó Péter polgármester
Véleményező: Jogi, Ügyrendi és Pénzügyi Bizottság
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10. Kapcsolatfelvétel Zenta városával
Előadó: Szabó Péter polgármester
Véleményező: Jogi, Ügyrendi és Pénzügyi Bizottság

11. A~apítványi támogatások jóváhagyása
Előadó: Szabó Péter polgármester
Véleményező: Humánpo[itikai Bizottság, Gazdasági Bizottság

12. Egyebek
12.1. Központi tár/központi park közterület elnevezése

Előadó: Dr. Blazsek Balázs címzetes főjegyző
Véleményező: Városépítő Bizottság, Jogi, Ügyrendi és Pénzügyi Bizottság

12.2. A 2. számú házi gyermekorvosi körzet ellátása
Előadó: Szabó Péter polgármester

12.3. Együttműködési megállapodás jóváhagyása az Óvodai PáLyaépítési Program
megvalósításához
Előadó: Szabó Péter polgármester

III. Napirend tárgyalása:

1. Közalapítványok és alapítványok kuratóriumának beszámolója
Előadó: Csajági Sándor a „Vak Bottyán Tehetséggondozó Közalapítvány”,

C. Szabóné Kocsiczki Ilona a „Felsőfokú Tanulmányok Szociális Támogatása
Pakson” Közalapítvány,
Fell József a „Paks és Környéke Mentéséért” Közalapítvány,
Dávid József a „Tehetséges Paksi Fiatalokért Alapítvány”,
Kiszl Károly a „Paksi Duna-partért” Közalapítvány,
Dr. Blazsek Balázs címzetes főjegyző

Szabó Páter: Ismerteti az írásos előterjesztés Lényegét és a határozati javaslatot. A
véleményező bizottságok az előterjesztést elfogadásra Javasolják.

Kérdés, hozzászólás nem hangzott el.

Szabó Páter: Szavazásra bocsátja a határozati Javaslat elfogadását.
A képviselő-testület a javaslatot - egyhangúlag, 12 igen szavazattal - elfogadta ás az alábbi
hatórozatot hozta:

19412020. CX. 7.) határozat:

1. Paks Város Önkormányzata Képviselő-testülete a „Vak Bottyán
Tehetséggondozó Közalapítvány, a „Felsőfokú TanuLmányok Szociális
Támogatása Pakson” Közalapítvány, a „Paks ás Környéke Mentéséért”
Közalapítvány, a „Paksi Duna-partért” Köza[apítvány 2019. évi
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tevékenységéről szóló beszámolóját, valamint a 2019. évi közhasznú
egyszerűsített éves beszámo[óját a könyvvizsgálói jelentéssel jóváhagyja.

2. Paks Város Önkormányzata . Képviselő-testülete „Tehetséges Paksi
Fiatalokért Alapítvány”, 2019. é~’i tevékenységéről szóló beszámolóját,
valamint 2019. évi közhasznú egyszerűsített éves beszámolóját jóváhagyja.

Felelős: az egyszerűsített éves beszámoló és könyvvizsgálói jelentés Letétbe
helyezésért és közzétételért: a kuratóriumi elnökök

Határidő: azonnal

2. A lakások és helyiségek bérLetérőL szóló 5/2015. (11.13.) önkormányzati rendelet
módosítása
Előadó: Szabó Péter polgármester
Véleményező: Humánpolitikai Bizottság, Jogi, Ügyrendi és Pénzügyi Bizottság

Szabó Péter: Ismerteti az írásos előterjesztés lényegét és a döntési javaslatot. A
véleményező bizottságok az eLőterjesztést eLfogadásra Javasolják.

Kérdés, hozzászólás:

Ulbert Sándor: Ő úgy gondolja, hogy teljes mértékben nyitott könyv, ami előttük van a 172
valamilyen szintű Lakás tulajdonosaiként kezelt Lakásokban. Jelen piLlanatban nyugodtan
elmondhatja, hogy azok a szolgálati lakások, amijelen piLlanatban nincs üres lakás kiadható
bármely téren, hogy ha egy orvos vagy egy rendőr vagy egy tűzoltó ide szeretne jönni
letelepedni, valamilyen szinten, vagy egy olyan kolléga, aki maga a hivatalba szeretne jönni,
nem tudnak neki biztosítani neki olyan lakást, ha netán-tán még ide is szeretnék csábítani.
Erre mindenféleképpen nagy szükség lenne ezekre a szolgálati lakásokra. Jelen piLlanatban
azt hiszi, hogy mindegyikőjük tudja, hogy ezek 1,5 szobás lakások. És ezeket a lakásokat,
Jelen pillanatban 2 lakás van, ami itt azt lehet mondani, hogy fel lehet újítani oLyan módon,
hogy bármikor ki lehessen adni egy szolgáLati Lakásként, amibe egy orvos vagy egy rendőr,
vagy egy tűzoltó megfelelően érezze magát. Azt hiszi, ezt a lehetőséget tudják biztosítani a
városnak is talán és még úgy érzi, hogy talán kell is. Arról beszélnek, hogy teljes mértékben
megpróbáljanak azért tenni, hogy minél fejlettebb, hogy minél Jobb képességű emberek
jöjjenek ide hozzájuk és dolgozzanak itt náluk a városukba és úgy érzi, hogy ezt a
lehetőséget ezt mindenféLeképpen biztosítani kell ahhoz, hogy ez jól legyen. Nem az összes
Babits utcai lakásra gondol, mert egy az, hogy arra jelen pillanatban nem lenne igény, de
úgy érzi ebből egy 4-6 Lakást mindenféleképpen tudnak biztosítani, hisz, ha azt a részét nézi
akkor a szociális lakásokra és a bérelt lakásokra is, ami végeredményben ki van adva, négy
éves időt futottak be az idei évben. Úgyhogy, ha azt nézik, akkor 2020-at írnak és 2016-os
igénylés is volt, amit az idén tudtak teljesíteni, amióta a lakás problémákhoz hozzányúltak.
Ő ezután köszöni minden egyes képviselőnek, hogy segít abban, hogy ez teljes mértékben
átmenjen és tudjanak segíteni abban, aki itt letelepedni szeretne, illetve a városukba
szeretne Jönni dolgozni. És ha az a feltétele, hogy ezt megadják, akkor ezt
mindenféleképpen kéri szépen a segítséget, hogy meg tudják adni.
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Herinzes Anita: Természetesen a PDF frakció is támogatja az előterjesztést. Ami miatt szót
kért, hogy pont azért is támogatják, hogy miné[ hamarabb gyermekorvost tudjanak
városukba hozni, mert azt gondolja, hogy most már nagyon szorít a cipő és nagyon-nagyon
fontos, hogy találjanak valakit, aki itt talá[ja meg a Jövőjét ebben a városban. És annyi évig
dolgozik majd együtt velük, mint a m1ost nyugdíjba vonuló doktornő, mert azt gondolja,
hogy erre mindannyiuknak szüksége van, így mindenki támogatni fogja tőlük is.

Kudorn~ Szanyi Katalin: Ő először is gratulálni szeretne a szociális Osztálynak ahhoz az
„embertelen” munkához, ami után kijelenthetik, hogy eljutottak ebbe az ideálisnak tűnő
állapotba, hogy több a lakás, több a kiadható Lakásuk, mint az igénylők. Egy do[ogra
szeretné felhívni a figyelmet és ez akkorjutott eszébe már amikor olvasta az anyagot, hogy
annak idején amikor a Barátság út 8. szám alatti épületet átvették, illetve megkapta az
önkormányzat a Paksi Atomerőmű Vállalattól, akkor még azt hiszi még ilyen cégforma volt.
Egy kitétel volt, hogy azt az épületet közérdekű ethelyezésre használhatják. Igaz, hogy az idő
bebizonyította, hogy nem sok alkalom volt olyan, de amikor valakinek leégett a háza,
leszakadt a partfal, el kellett helyezni. Csak most hívja fel a saját maga, vagy a maguk
figyelmét arra, hogy mivel így úgymond bővében vannak a kiadandó lakásoknak,
gondoljanak azokra az emberekre is, illetve egy két lakást tegyenek tartalékba erre a célra,
mert nem tudják, hogy mikor üt be a krach. Főleg ebben az időben, hogy ki mikor veszti el
az állását, hogy tartalékoljanak erre, illetve a másik dolog, amiben közösen kellene
gondolkodniuk, hogy nagy örömére szolgált, hogy a Fenyves 10. kezd megtisztulni az a
környék. Ezt ő onnan tudja leszűrni, hogy az épületek előtt lévő padokat a lakók petíciót
nyújtottak be, hogy bontsuk el, tüntessék el az Árnyas utcából, mert elviselhetetlen a
környék. És ugye kiderült ugye, hogy a lakásbérlők cseréje bebizonyította azt, hogy Lehet
használni a padokat, megszűntek azok a zavargások, azok, amik eddig zavarták az Árnyas
utcában lakókat, hogy esténként ablakot nem tudtak nyitni. Megváltozott a környék.
Viszont van egy olyan réteg, hogy nem feledkezhetnek meg majd a jövőben róla, főleg nem
a költségvetés előtt, hogy az a réteg, akik a szociális bérlakásra lesznek jogosultak, hogy az
élet úgy gondolja bebizonyította, hogy egy összkomfortos bérlakásba egy amúgy is
támogatott család nem tudja fenntartani ezeket a lakásokat. Hogy kezdjenek el
gondolkodni, hogy a jóval alacsonyabb komfort fokozatú olcsóbb bérlakások megoldása
felé menjenek el, mert ő úgy gondolja, hogy azoknak a leendő bérlőknek a száma is
emelkedni fog. Ő támogatja szívével, lelkével ezt, hogyjöjjenek ide értelmes fiatalok, hiszen
látták, tudják, hogy máraz óvodai szinten is problémátjelentaz óvónők. Nincs óvónő. Nincs
tanár. Jöjjenek, de amellett már amikor e[kezdik tervezni a következő évet, gondoljanak
erre, hogy mi lesz azokkal, akik nem tudnak hol lakni.

Szabó Póter: Köszönik Szépen a dicséretet is. Valóban, 2020. márciusban módosították ezt
az önkormányzati rendeletet, de egy hosszú, ha Jól emlékszik 2,5 éves, három éves munka,
közös gondolkodás előzte meg azt, hogy 2020. márciusában ilyen értelemben tudták ilyen
tartalommal tudták módosítani ezt az önkormányzati rendeletet. És ahogy azt az elején is
említette, az elmúlt hónapok gyakorlata igazolta a döntés helyességét, amit most képviselő
asszony is megerősített. Tehát azt, hogy jelentősen csökkent a tartozás állomány, mert
nyilván olyan családoknak történik ezután a kiutalás, akikről bebizonyosodik papíron is és
a gyakorlatban is, hogy tudják fizetni nemcsak a bérleti díjat, hanem a rezsi költségeket is.
Ajogcím nélküli lakók számának visszaszorítása is megtörtént. Az elmúlt 3 éves munkának
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köszönhetően. Illetve a jogosulatlan lakáshasználatok megszüntetése is fo[yamatban van.
Jelenleg is.

További kérdés, hozzászólás nem hangzott el.

Szabó Péter: Szavazásra bocsátja a döntési javaslat elfogadását.
A képviselő-testület a javaslatot — egyhangúlag, .12 igen szavazattal — elfogadta és az alóbbi
döntést hozta:

30/2020. IX. 9.) önkormányzati rendelet:

Paks Város Önkormányzata Képviselő-testülete a Lakások és helyiségek
bérletéről szóló 5/2015. (11.13.) önkormányzati rendelet módosítását
elfogadja.

3. DC Dunakom Városfejlesztési és Szolgáltató Zrt. 2019. évi beszámoló és 2020. évi
üzleti terv és annak módosítása elfogadása
Előadó: Szabó Péter polgármester
Véleményező: Gazdasági Bizottság

Szabó Péter: Ismerteti az írásos előterjesztés lényegét és a határozati javaslatot. A
véleményező bizottság az előterjesztést elfogadásra Javasolja.

Kérdés, hozzászólás nem hangzott el.

Szabó Péter: Szavazásra bocsátja a határozati javaslat elfogadását.
A képviselő-testület a javaslatot — egyhangúlag, 12 igen szavazattal - elfogadta és az alóbbi
hotórozatot hozta:

19512020. (X. 7.) határozat:

1. Paks Város Önkormányzata Képviselő-testülete, mint a DC Dunakom
Városfejlesztési és Szolgáltató Zrt. egyedüli részvényese a Társaság
Alapszabályának az egyszemélyes részvénytársaság szervezetére és
működésére vonatkozó szabályok részének 2.1.11. pontJában rögzített
jogkörében eljárva a Társaság 2020. évi üzleti tervét elfogadja.

2. Paks Város Önkormányzata Képviselő-testülete, mint a DC Dunakom
Városfejlesztési és Szolgáltató Zrt. egyedüli részvényese a Társaság
Alapszabályának az egyszemélyes részvénytársaság szervezetére és
működésére vonatkozó szabályok részének 2.1.12. pontjában rögzített
jogkörében eljárva a Társaság 2019. évi számviteli törvény szerinti éves
beszámolóját jóváhagyja.

Felelős: Szabó Péter polgármester
Határidő: azonnal
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4. DC Dunakom Városfejlesztési és Szolgáltató Zrt. SZMSZ módosításának
ismertetése
Előadó: Szabó Péter polgármester
Véleményező: Jogi, Ügyrendi ás Pénzügyi Bizottság, Gazdasági Bizottság

Szabó Péter: Ismerteti az írásos előterjesztés Lényegét ás a határozati javaslatot. A
véleményező bizottságok az e[őterjesztést elfogadásra Javasolják.

Kérdés, hozzászólás nem hangzott el.

Szabó Péter: Szavazásra bocsátja a határozati Javaslat elfogadását.
A képviselő-testület a javaslatot - egyhangúlag, 12 igen szavazattal - elfogadta és az alábbi
hatórozatot hozta:

19612020. (X. 7.) határozat:

Paks Város Önkormányzata Képviselő-testülete, mint a DC Dunakom
Városfejlesztési és Szolgáltató Zrt. egyedüli részvényese a Társaság
Alapszabályának II. 5.1.14 pontja szerint elkészített Szervezeti és Működési
Szabályzatában foglaltakat, módosításokat megismerte és tudomásul veszi.

Felelős: Szabó Péter polgármestere
Határidő: 2020. október3o.

5. Paks Város Önkormányzata 2020.évi közbeszerzési tervének módosítása
Előadó: Szabó Péter polgármester
Véleményező: Gazdasági Bizottság

Szabó Péter: Ismerteti az írásos előterjesztés Lényegét és a határozati javaslatot. A
véleményező bizottság az előterjesztést elfogadásra Javasolja.

Kérdés, hozzászólás nem hangzott el.

Szabó Péter: Szavazásra bocsátja a határozati javaslat elfogadását.
A képviselő-testület a javaslatot - egyhangúlag, 12 igen szavazattal — elfogadta és az alábbi
határozatot hozta:

19712020. (X. 7.) határozat:

Paks Város Önkormányzata Képviselő-testülete a közbeszerzésekről szóló
2015. évi CXLIII. törvény 42. 5 (1) bekezdése alapján Paks Város
Önkormányzata 2020. évi közbeszerzési tervének 3. módosítását jelen
határozat melléklete szerinti tartalommal jóváhagyja.

FeLeLős: Szabó Péter polgármester
Határidő: azonnal
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6. Munkacsoport kijelöláse a helyi közössági közlekedás ell~t~s~hoz
Előadó: Szabó Péter polgármester

Ő . ‚‚ II...’,. I ‚ ..

SzaboPeter: Ismerteti az irasos eloterjesztes lenyeget es a hatarozati javaslatot.

Kárdás, hozzászóLás:

Herinpes Anita: A Jogi, Ügyrendi és Pénzügyí Bizottság ülésén tárgyalták ezt a napirendi
pontot. És potgármester úr azt mondta, hogy egyeztetést kezdeményez ebben a kérdésben.
Miután nem tudták, hogy hány főre tehetnek javaslatot és pontosan mityen feladat és
mi[yen szakmaisággal kell összeállítani, ezért most itt tanácskozási szünetet kérnének,
hiszen miután az egyeztetés elmaradt, amit potgármester úr ígért, így nekik most meg kell
beszé[jék, hogy milyen döntést hozzanak. És amennyiben lehet, a jövőben az Ilyen
egyeztetéseket próbálják meg az ütés előtt megtartani.

Szabó Páter: Helyt ad a tanácskozási szünetnek, 5 percben.

SZÜ NET

HerinpesAnita: Abból is táthatja polgármester úr, hogy nem ellenzéke ők a városnak és nem
ellenzékként viselkednek, hanem egy másik frakció tagjai ők. Ők természetesen támogatni
fogják az előterjesztést és Mezősi Árpádot küldenék a bizottságba, tanácsadó testületbe.

Szabó Páter: A következő határozati javastatot bocsátja szavazásra:
„Paks Város Önkormányzata Képviselő-testü[ete a hetyi közösségi közlekedés szolgáltatás
etindításához szükséges döntéshozata[ előkészítésére munkacsoportot hoz létre, mely
tagjának:

- KiráLy Istvánt
- Nemeskéri Zsoltot
- Szabó Zoltánt
- Mezősi Árpádot
- Pálmai Klárát

kéri fel.”

További kárdás, hozzászólás nem hangzott el.

Szabó Páter: Szavazásra bocsátja a határozati javasLat eLfogadását.
A képviselő-testület a javaslatot - egyhangúlag, 12 igen szavazattal - elfogadta ás az alóbbi
hatórozatot hozta:

198/2020. CX. 7.) határozat:

Paks Város Önkormányzata Képviselő-testülete a helyi közösségi közlekedés
szolgáLtatás elindításához szükséges döntéshozatal előkészítésére
munkacsoportot hoz létre, me[y tagjának:
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- Király Istvánt
- Nemeskéri Zsoltot
- Szabó Zoltánt
- Mezősi Árpádot
- Pá[mai Klárát

kéri fel.

FeLeLős: Szabó Péter polgármester
Hathidő: azonnal

7. „6237 jeLű M6 autóp~Lya - 6. sz. főút közötti paksi összekötő üt” elnevezásű terv
t~rgyal~sa
Előadó: Szabó Péter polgármester
Válem~nvező: Városépítő Bizottság

Szabó P&er: Ismerteti az írásos előterjesztés lényegét és a határozati javaslatot. A
véleményező bizottság az előterjesztést elfogadásra javaso[ja.

Kórd4s, hozzászól~s nem hangzott el.

Szabó P4ter: Szavazásra bocsátja a határozati Javaslat elfogadását.
A képviselő-testület a javaslatot - egyhangúlag, 12 igen szavazattal - elfogadta ás az alábbi
hatórozatot hozta:

19912020. (X. 7.) hadrozat:

1. Paks Város Önkormányzata Képviselő-testülete az előterjesztésben
foglaltakkal - ideértve az előterjesztés mellékletét képező terveket is —

egyetért.
2. A tervezett 6237 je[ű összekötő Út megvalósítása után Paks Város

Önkormányzata a terven jelölt az alábbiakban felsorolt területek
kezelője lesz:
— a 6237 je[ű tervezett összekötő úttó[ a Hulladéklerakóhoz vezető

(ii jelű, valamint az összekötő út menti ingatlanok megközelítése
miatt kialakítani szükséges U2 jelű burkolt utak útburkolata,
padkói ás órkai,

— a környező ingatlanok, illetve a környező földutak
megközeűthetőségét szo [gá ló Fi, F2, F3 jelű földútcsatlakozások
útburkolata, padkái ás árkai,

— a környező ingatlanok megközelíthetőségét szolgáló FPI, FP2,
FP3, FP4, FPSjelű párhuzamos földutak burkolata, padkái ás árkai,

— a tározómedence és a tervezett 6237 jelű Út között, valamint a
6237 jelű út 1±300 és 1±490 km szelvények közötti szakaszának
dél-nyugati oldalán telepített fák, valamint azon zöldfelületek,
amelyek még az ingatlanhatáron belül találhatók.
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3. Paks Város Önkormányzata Képviselő-testülete felhatalmazza a
Polgármestert, hogy a határozati javaslattal összhangban a 6237jelű
MG autópálya - 6. sz. főút közötti paksi összekötő Út engedélyezési
eljárása kapcsán az engedély megadáshoz Paks Város Önkormányzata
részéről szüksé~es dokumentumokat aláírja, a szükséges
jognyilatkozatokat megtegye.

4. Paks Város Önkormányzata Képviselő-testülete kéri a NIF Nemzeti
Infrastruktúra Fejlesztő Zrt.-t, hogy ha Paks Város Önkormányzata
részére kezelésbe, üzemeltetésre átadandó ingatlanok, létesítmények
körében változásra kell sort keríteni, arról az Önkormányzatot
értesíteniszíveskedjen annak érdekében, hogyazÖnkormányzatjelen
döntéseit felül tudja vizsgá[ni, és szükség esetén a módosításokról
dönteni tudjon.

FeLelős: 2. pont utolsó francia bekezdése, a 3. és a 4. pont esetében Szabó
Péter po[gármester

Határidő: A 2. pont utolsó francia bekezdése esetében a beruházás
megvalósulásának időpontja, a 3. és 4. pont esetében azonnal.

8. Általános iskolai felv~teli körzetek vélem’nyez’se
Előadó: Szabó Péter polgármester
Vé[em~nyező: Humá npolitikai Bizottság

Szabó P~ter: Ismerteti az írásos előterjesztés lényegét és a határozati javaslatot. A
véleményező bizottság az előterjesztést elfogadásra Javasolja.

Kórdós, hozzászólás nem hangzott el.

Szabó Póter: Szavazásra bocsátja a határozati javaslat elfogadását.
A képviselő-testület a javaslatot - egyhangúlag, 12 igen szavazattal - elfogadta ás az alábbi
hatórozatot hozta:

20012020. (X. 7.) határozat:

Paks Város Önkormányzata Képviselő-testülete a Szekszárdi Tankerületi
Központ által kijelölt általános iskolai felvéteLi körzetekkel egyetért az alábbi
kiegészítésse[:
- a Paksi II. Rákóczi Ferenc Általános Iskola körzetét a Kőris köz elnevezésű

közterüLettel kiegészíteni szükséges.

Vózrehaításórt felelős: Szabó Péter polgármester
Határidő: azonnal

9. A 2020. óvi igazgatási szünet eLrendeLóse
Előadó: Szabó Péter polgármester
VéLeményező: Jogi, Ügyrendi és Pénzügyi Bizottság
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Szabó Páter: ismerteti az írásos előterjesztés Lényegét és a határozati javaslatot. A
véleményező bizottság az előterjesztést elfogadásra javasolja.

Kérdés, hozzászólás nem h~ngzott eL.

Szabó Páter: Szavazásra bocsátja a határozati javaslat elfogadását.
A képviseló’-testület a javaslatot — egyhangúlag, 12 igen szavazattal — elfogadta ás az alábbi
határozatot hozta:

201/2020. CX. 7.) határozat:

1. Paks Város Önkormányzata Képviselő-testülete a közszolgálati
tisztviselőkről szóló 2011. évi CXCIX. törvény 232. * (3) bekezdése alapján
a Paksi Polgármesteri Hivatal 2020. évi munkarendjében 2020. december
28-29-30-31. napjaira igazgatási szünetet rendel e[ a köztisztvise[ők
rendes szabadsága terhére.

2. A Képvise[ő-testü[et az elrendelt igazgatási szünet kapcsán — a zavartalan
feladateilátás érdekében — felkéri ajegyzőt a szükséges munkaszervezési
intézkedések megtételére, valamint arra, bogy az elrendett igazgatási
szünetről á [akosságot és a társhatóságokat előzetesen tájékoztassa.

Felelős: Dr. Blazsek Ba[ázs címzetes főjegyző
Határidő: azonnal

10. Kapcsolatfelvátel Zenta városávaL
Előadó: Szabó Péter potgármester
Vátemónyező: Jogi, Ügyrendi és Pénzügyi Bizottság

Szabó Páter: Ismerteti az írásos előterjesztés Lényegét és a határozati javaslatot. A
véleményező bizottság az e[őterjesztést etfogadásra javasolja.

Kérdés, hozzászóLás nem hangzott el.

Szabó Péter: Szavazásra bocsátja a határozati javaslat elfogadását.
A képviselő-testület a javaslatot - egyhangúlag, 12 igen szavazattal — elfogadta ás az alábbi
határozatot hozta:

20212020. (X. 7.) határozat:

1. Paks Város Önkormányzata Képviselő-testülete kinyilvánítja szándékát,
hogy testvérvárosi kapcsolatot kíván Létesíteni a Vajdasági Zenta
városával.
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2. A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert az előzetes
tárgyalások lefolytatására és a testvérvárosi megállapodás
előkészítésére.

3. A Képviselő-testület az egyeztetés és a megállapodás előkészítésének
költségeit az Önkormányzat 2020. évi költségv4tési rendeletének
nemzetközi kapcsolatok előirányzata terhére biztosítja.

Felelős: Szabó Péter polgármester
Határidő: 2020. december vége

11. Alapítványi támogatások jóváhagyása
Előadó: Szabó Péter polgármester
Vá(emányező: Humá npolitikai Bizottság, Gazdasági Bizottság

Szabó Páter: Ismerteti az írásos előterjesztés Lényegét és a módosított határozati
javaslatot, melyre azért volt szükség, mert a Gazdasági Bizottság nem támogatott
alapítványt. A véleményező bizottság az előterjesztést elfogadásra javasolja.

Kórdós, hozzászólás:

Ulbert Sándor: A Legnagyobb fejtörést az okozta a bizottságoknak, hogy nem tudták kiadni
a megfelelő kért összeget, mert amelyik rendezvényt úgy Látták, hogy nem tudják
megrendezni a pandémia miatt, oda nem is javasoltak, illetve az online részét sem
támogatták. Így egyezett meg előre a bizottság, amit a bizottsági tagok egyhangúlag
elfogadtak.

További kárdós, hozzászólás nem hangzott eL.

Szabó Páter: Szavazásra bocsátja a határozati javaslat elfogadását.
A képviselő-testület a javaslatot - egyhangúlag, 12 igen szavazattal - elfogadta és az alábbi
hatórozatot hozta:

20312020. (X. 7.) határozat:

Paks Város Önkormányzata Képviselő-testülete az 1. számú mellékletben
szereplő alapítványokat támogatja a Humánpolitikai Bizottság keretének
terhére.

Felelős: Szabó Péter polgármester
Határidő: azonnal

12. Egyebek
12.1. Központi tár/központi park közterüLet eLnevezóse

Előadó: Dr. Blazsek Balázs címzetes főjegyző
Válemánvező: Városépítő Bizottság, Jogi, Ügyrendi és Pénzügyi Bizottság
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Szabó Péter: Ismerteti az írásos előterjesztés Lényegét és a határozatí javaslatot. A
véleményező bizottságok az előterjesztést etfogadásra javasolják.

Kérdés, hozzászólás nem hangzott eL

Szabó Péter: Szavazásra bocsátja a határozati javaslat elfogadását.
A képviselő-testület a javaslatot - egyhangúlag, .12 igen szavazattal - elfogadta ás az alábbi
határozatot hozta:

20412020. (X. 7.) határozat:

Paks Város Önkormányzata Képviselő-testülete a több helyrajzi számon
található központi park/központi tér közterületet Atom térnek nevezi el.

Felelős: Szabó Péter polgármester, Dr. Blazsek Balázs címzetes főjegyző
Határidő: 2020. december31.

12.2. A 2. számú házi gyermekorvosi körzet ellátása
Előadó: Szabó Péter polgármester

Szabó Péter: Ismerteti az írásos előterjesztés Lényegét és a határozati javaslatot.

Kérdés, hozzászólás:

HerinEes Anita: Szerinte mindannyiuk nevében mondhatja azt, hogy közösen
megköszönhetik doktornő munkáját, hiszem nagyon sok kisgyerek köszönheti neki azt,
hogy nem félt a doktornőhöz menéstől, amikor beteg volt. És jó egészséget kívánnak és
tartsa meg nekik még sokáig a jó isten.

További kérdés, hozzászólás nem hangzott eL

Szabó Péter: Szavazásra bocsátja a határozati javaslat elfogadását.
A képviselő-testület a javaslatot — egyhangúlag, .12 igen szavazattal - elfogadta ás az alábbi
határozatot hozta:

205/2020. (X. 7.) határozat:

1. Paks Város Önkormányzata Képviselő-testülete tudomásul veszi, hogy a
DOCTOR B Bt.-vel (képviseli: Dr. Bátai Mária), 2018. november 20. napján
kötött, egészségügyi ellátási tevékenységre vonatkozó szerződés 2021.
március 31. napjával megszűnik, a praxisjog 2021. szeptember 31.
napjáig elidegeníthető.

2. Paks Város Önkormányzata Képviselő-testülete hozzájárul, hogy az
érintett házi gyermekorvosi körzet házi gyermekorvosi feladatait 2020.
november 1. napjától Dr. Győri Gábor gyermekorvos tássa et tartós
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helyettesítésben, a vonatkozó jogszabályoknak megfelelően csökkentett
(50%-os, napi 2 óra rende[ési idővel) rendelési időben, az érintett körzet
rendelőjében (7030 Paks, Barátság útja 2.).

3. Paks Város Önkormányzata Képviselő-testülete felkéri a Paksi
Gyógyászati Központ főigazgatóját, Dr. Bodnár Imrét, hogy 2021. április
1. napjától az érintett házi gyermekorvosi körzet házi gyermekorvosi
feladatainak helyettesítését Lássa el, az önkormányzati feladatellátásról
gondoskodjon. Felhatalmazza a Paksi Gyógyászati Központ főigazgatóját,
hogy a gyermek háziorvosi körzet házi gyermekorvosi feladatainak
ellátása vonatkozásában a helyettesítést ellátó orvos/okkal megbízás!
szerződést kössön, illetve ezzel egy időben kezdje meg a végleges
betöltésre irányuló egyeztetéseket. A helyettesítéshez szükséges
álláshelyek anyagi feltételeit az önkormányzat biztosítja.

4. Paks Város Önkormányzata Képviselő-testülete felkéri a Paksi
Gyógyászati Központ főigazgatóját, Dr. Bodnár Imrét, hogy 2021. április
1. napjátóL az érintett házi gyermekorvosi körzet sko[aorvosi
feladatainak helyettesítését Lássa el, az önkormányzati feladatellátásról
gondoskodjon. Felhatalmazza a Paksi Gyógyászati Központ főigazgatóját,
hogy a gyermek háziorvosi körzet iskolaorvosi feladatainak ellátása
vonatkozásában a helyettesítési ellátó orvos/okkaL megbízási szerződést
kössön, illetve ezzel egyidőben kezdje meg a végleges betöltésre irányuló
egyeztetéseket. A helyettesítéshez szükséges álláshelyek anyagi
feltételeit az önkormányzat biztosítja.

5. Paks Város Önkormányzata Képviselő-testülete felkéri a címzetes
főjegyző Urat hogy az önálló orvosi tevékenységről szóló 2000. évi II.
törvény végrehajtásáról szóló 313/2011. (XI 1.23) Korm. rendelet 13/A. ~ (3)
bekezdése alapján a határozat kivonat megküldésével értesítse az
engedélyező szervet.

Felelős: Dr. Blazsek Balázs címzetes főjegyző
Határidő azonnal

12.3. Együttműködósi megállapodás jóváhagyása az Óvodai Pátyaápitási Program
megvalósításához
ELőadó: Szabó Péter polgármester

Szabó Páter: Ismerteti az írásos előterjesztés lényegét és a határozati javaslatot.

Kárdás, hozzászólás nem hangzott el.

Szabó Páter: Szavazásra bocsátja a határozati javaslat elfogadását.
A képviselő-testület a javaslatot - egyhangúlag, 12 igen szavazattal - elfogadta ás az alóbbi
hatórozatot hozta:
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20612020. (X. 7.) határozat:

1. Paks Város Önkormányzata Képviselő-testülete a Magyar Labdarúgó
Szövetség által kiírt Óvodai Pályaépítési Program keretében igényelhető OVI
foci pálya létesítéséhez kapcsolódó Együttműködési megállapodást
jóváhagyja.
2. A Képviselő testület felhatalmazza a Polgármestert a megállapodás
aláírására.

Felelős: Szabó Péter polgármester
Határidő: azonnal

Szabó Páter: Megállapítja, hogy a képviselő-testület a napirend anyagát megtárgyalta,
megköszöni a mai munkát és az ülést 15:05 órakor bezárja.

Kmft.

~etefőj~t


